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INDSTILLING OG Beslutning

Formanden indstiller,

at Vanløse Lokaludvalg evaluerer dette års bydelsavis.1.

at Vanløse Lokaludvalg evaluerer dette års ”klumme”.2.

at Vanløse Lokaludvalg beslutter hvorvidt lokaludvalget vil anbefale et 3.
kommende lokaludvalg at udarbejde hhv. ”klumme” og bydelsavis, samt hvilken 
forankring disse skal have i lokaludvalget.

Problemstilling
At arbejde målrettet med kommunikationen til bydelens borgere om lokaludvalgets konkrete arbejde, 
og lokaludvalgets betydning for bydelen er nogle af Vanløse Lokaludvalgs væsentligste opgave. En 
stor del af sekretariatets tid er derfor også afsat til at arbejde målrettet med hermed. 

To af de væsentligste enkeltopgaver i denne forbindelse er udarbejdelse af den årlige bydelsavis og 
udarbejdelse af den månedlige ”klumme”, som i år bringes i Vanløse Posten.

Vanløse Lokaludvalg har gennem de seneste 3 år udarbejdet en bydelsavis, og dette års bydelsavis 
udkom i uge 44. Sekretariatet var tovholder på dette års avis, og redaktionsgruppen, som blev nedsat 
på lokaludvalgets møde i august måned, bestod af Bent Christensen, Erik Honore, Bjarne Grüner, 
Jan Mørch og Finn Nesgaard. Svend Aage Jacobsen blev oprindeligt også udpeget som deltager i 
arbejdsgruppen, men blev ved en fejl ikke inviteret med til det første redaktionsmøde, hvorfor han 
desværre ikke kom til at deltage i redaktionsgruppen.

Sekretariatet udarbejder månedligt, på baggrund af lokaludvalgets møder, en kort ”klumme” som 
bringes i Vanløse Posten ugen efter lokaludvalgets ordinære møde. Denne ”klumme” har været bragt 
det seneste år.

For at kunne fordele næste års budget, og så sekretariatets kan prioritere resurser og tilrettelægge 
næste års arbejde, er det væsentligt at Lokaludvalget, overvejer hvorvidt det er gennem bydelsavis og 
”klumme” at lokaludvalget ønsker at kommunikere sit arbejde til bydelen. 

Løsning

Lokaludvalget evaluerer dette års bydelsavis og ”klumme”, og drøfter om lokaludvalget fortsat 
ønsker at have disse. 

Økonomi

Besluttes på punkt 10 på dagsordnen, fordeling af puljemidler 2010. En endelig fordeling af 



puljemidler skal godkendes af det nye lokaludvalg i 2010.

Videre proces

-

Pernille Vesterager Neergaard

/Bent Christensen

bilag

bilag

Vanløse Lokaludvalgs beslutning den 19.11.2009

Vanløse Lokaludvalg evaluerede bydelsavisen og det sidste års klumme. Lokaludvalget havde 
følgende bemærkninger: 

Evaluering avis:
- Den sidste avis manglede stof om konkrete projekter og gode historier, lokaludvalget 
har arbejdet med det sidste år.
-  Artiklerne tog for lidt udgangspunkt i lokaludvalget. 
- Det grafiske udtryk er ikke konkret nok, der mangler fotos. 
- Illustrationerne er ikke konkrete og tager ikke udgangspunkt i de konkrete historier. 
- Flere, og kortere historier. 
- Konkret er det godt gået, at det kunne nås på så kort tid. 
- Det grafiske udtryk giver mere plads til tekst, og det fungerer bedre end de tidligere. 
- Det ligner noget andet end den avis den ligger i, og dermed fungerer det rigtigt godt. 

Evaluering "klumme":
- Klummen fungerer godt. Det er tydeligt hvem der er afsender.
- Klummen giver et godt billede af lokaludvalgets arbejde.
-               Klummen, og det generelle grafiske udtryk for lokaludvalget, skal fastlægges af det nye 
lokaludvalg.

Vanløse Lokaludvalg vedtog indstillingen og besluttede at både bydelsavis og "klumme" er 
aktiviteter, som anbefales det kommende lokaludvalg at fortsætte med.



Sekretariatet fremhævede at bydelsavisen kræver planlægning lang tid i forvejen og skal indarbejdes 
tidligt i en arbejdsplan for næste år, og forankres i lokaludvalget. Lokaludvalgets grafiske linie skal 
diskuteres af det nye lokaludvalg.




